
PROTOKÓŁ nr XCIII/2024 

Z XCIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 28 lutego 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XCIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Zbigniew Długokęcki, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 13:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, zapytał, czy są jakieś uwagi odnośnie 

porządku obrad. 

O głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, że z uwagi na otrzymany 

dokument od Wojewody Mazowieckiego w przedmiocie zaskarżenia uchwały Rady 

Miejskiej Sierpca dotyczącej planu zagospodarowania przestrzennego  Sierpc – 

Zachód, zwraca się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad uchwały  

w sprawie odpowiedzi na tą skargę, ponieważ uchwała ta będzie niezbędna do 

przekazania odpowiedzi na skargę do Wojewody. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy 

tylko ona nie zna tego dokumentu, czy pozostali Radni też go nie znają. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, wyjaśnił, że jest to wniosek formalny 

Burmistrza, który zostanie poddany pod głosowanie. Burmistrz uzupełnił, że jest to 

prośba o wprowadzenia jako dyskusję i głosowanie a podczas dyskusji byłby czas na 

przedstawienie dokumentu i poinformowanie, czego dotyczy. Radca Prawny,  

p. M. Zasadowski, wyjaśnił, że nie jest to skarga w trybie rozpatrywania przez Radę 



Miejską, to jest skarga Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego i zgodnie z przepisami prawa o postępowaniu 

przed sądami administracyjnymi jest 30 dni na udzielenie odpowiedzi na skargę, 

która ma iść do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. To nie jest skarga, o której 

mowa w przepisach Kodeksu Postępowania Administracyjnego. Następnie 

przedstawił uprawnienia Wojewody Mazowieckiego do unieważniania bądź 

zaskarżania uchwał, gdzie w terminie do 1 roku może on skierować skargę do Sądu 

Administracyjnego. W tym wypadku skierował skargę po 6 miesiącach od dnia 

podjęcia uchwały przez Radę Miejską. Ze względu na brak zgody ze stanowiskiem 

Wojewody, została przygotowana 9 – stronicowa odpowiedź. Skarga ta liczyła 

ponad 50 stron i wymagała przeanalizowania i odniesienia się do niej, dlatego nie 

było możliwe przekazanie jej wcześniej a termin odpowiedzi upływa 10 marca. 

Radny, p. J. Stachurski, powiedział, że są odpowiednie komisje, które powinny 

najpierw to procedować a potem skarga powinna trafić pod obrady. W odpowiedzi 

Radca Prawna stwierdził, że jedyną komisją, jaka mogłaby się tym tematem 

zajmować, to jest Komisja Urbanistyczna a także przypomniał, że podobna 

procedura podejmowania uchwały w sprawie przekazywania odpowiedzi na skargę 

przygotowanej przez Radcę Prawnego i uchwalana Uchwałą Rady Miejskiej była 

praktykowana już wcześniej i nie była procedowana przez jakąkolwiek komisję. Pan 

Zasadowski  uściślił, iż była to skarga na Miejscowy Plan mieszkańca z terenu  

Radnego, p. K. Rudowskiego. Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że nie jest to dobry pomysł, 

aby dzisiaj, nagle szybko załatwiać tę sprawę. Burmistrz, p. J. Perzyński, dodał,  

że odpowiedź na skargę została przygotowana przez osobę na co dzień zajmującą 

się planami i jest członkiem Miejskiej Komisji Urbanistycznej i tą odpowiedź Radni za 

chwilę będą mieli załączoną w dokumentach i szanując czas Radnych wprowadza 

się to już dzisiaj pod obrady. W przeciwnym razie konieczne będzie zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. Pan Zasadowski uzupełnił, że do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego muszą zostać też przekazane akta sprawy a tych akt jest bardzo 

dużo i to nie jest praca na jeden dzień. Radny, p. A. Balcerowski, zaproponował, aby 

przyjąć porządek obrad i przegłosować wniosek, zająć się tym tematem, 

przedyskutować  i wtedy będzie można stwierdzić, czy jest to wystarczające w tej 

chwili, czy trzeba będzie zwołać kolejną sesję. Radna, p. B. Gil, stwierdziła,  

że Burmistrz nie szanuje Radnych, skoro chce to zrobić na dzisiejszej sesji, kiedy Radni 

nie znają materiału i mają głosować. Radny, p. J. Stachurski, zapytał, gdzie w takim 

razie jest specjalista, jeżeli Radni będą mieli jakiekolwiek obiekcje do przedłożonego 

pisma, dlatego nie powinno być to wprowadzane do porządku obrad. Radca 

Prawny, p. M. Zasadowski, odpowiedział, że na każdy zarzut podniesiony przez 

wojewodę jest odpowiedź sporządzona wspólnie z Urbanistką. Burmistrz dodał,  

że przy sporządzaniu planu miasto bazowało na niektórych dokumentach 

otrzymanych od jednostek uprawnionych, specjalistycznych, np. PKP, której uwagi 

zostały uwzględnione w planie a wojewoda twierdzi, że to jest błąd. W związku z tym 

miasto stara się pokazać, że informacje pochodzą od zainteresowanej strony. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, zauważył, że Radni dyskutują nad 

punktem, którego nie wprowadzono do porządku obrad, wobec czego 

zaproponował, aby go wprowadzić, dyskutować i poddać pod głosowanie. Radny, 

p. J. Stachurski, powiedział, że powinien być tutaj też obecny urbanista i wspólnie  

z mecenasem udzielić informacji. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, zadeklarował,  

że ze swojej strony może zreferować na czym polega skarga i jaka jest odpowiedź, 

udzielając odpowiedzi na poszczególne zarzuty. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, ogłosił 10 min. przerwy.  



Po wznowieniu obrad głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, wycofując wniosek 

formalny o wprowadzenie dodatkowego punktu do dziennego porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, odczytał dzienny porządek obrad  

a następnie poddał go pod głosowanie.  

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 9 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (6) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

3. Przyjęcie protokołu z XCII sesji RM. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki,  poinformował, że protokół z XCII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, 

informując o przebiegu jej posiedzenia w dniu 22 lutego br. Poinformował też  

o pozytywnym zaopiniowaniu wniosku SPZZOZ w Sierpcu o zakup wanny medycznej 

o wartości 54 000 zł. Następnie głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych  

„Dla Przyszłości Sierpca”, p. A. Balcerowski, informując o jego obradach na temat 

m.in. materiałów na dzisiejszą sesję. Jako kolejny o głos poprosił Przewodniczący 

Komisji Oświaty, p. W. Skorłutowski, relacjonując przebieg jej posiedzenia w dniu  

23 lutego br., podczas którego również został pozytywnie zaopiniowany wniosek 

SPZZOZ w Sierpcu o zakup wanny medycznej, jak również sprawozdanie z działań 

komisji w VIII kadencji Rady Miejskiej Sierpca. Przewodnicząca Klubu Radnych 

„Sierpczanie”, p. B. Gil, poinformowała o nie podejmowaniu dyskusji przez członków 

klubu na temat materiałów na sesję. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 27 stycznia 

2024 r. do 23 lutego 2024 r. -  załącznik nr 3 



Radny, p. S. Jaworowski, poprosił o informacje na temat ul. Jaracza. Radny,  

p. W. Skorłutowski, zapytał, czy w naprawach nawierzchni ujęta jest również ul. Braci 

Tułodzieckich. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy na ul. Jana Pawła II, od strony LO, będą 

naprawione dziury i ile pieniędzy trafiło do Sierpca na cyberbezpieczną gminę.  

W odpowiedzi Burmistrz podkreślił, że są to kwestie związane z przygotowaniem 

projektów a nie kwestie wykonawcze. Następnie wymienił projekty, które będą 

realizowane w ramach środków pozyskanych w październiku  ubiegłego roku,  

w kwocie ok. 9 mln zł. Jeśli chodzi o ul. Braci Tułodzieckich, to projekt jest już 

podpisany i realizowany. Natomiast ul. Jaracza nie jest jeszcze realizowana,  

ale będzie brana pod uwagę przy okazji przyszłych projektów i w tym roku powinna 

rozpocząć się dokumentacja. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, na wstępie zapytała o przyjętą na poprzedniej sesji strategię rozwoju 

ponadlokalnego dla partnerstwa, obszar funkcjonalny miasta Płocka, co z niej 

wynika dla Sierpca, jakie Sierpc ma obowiązki, jakie korzyści, kto ją opracował, ile 

kosztowało opracowanie strategii, czy to samo opracowanie zostało przyjęte przez 

28 miast i powiatów oraz jakie zadania ma Rada Partnerstwa składająca się z 28 

przedstawicieli miast i powiatów, czy pan Burmistrz jest w tej Radzie, czy każdy  

z partnerów może indywidualnie ubiegać się o fundusze, czy muszą wszyscy razem. 

Następnie Radna odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 6 

interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero 

dołączone do protokołu - załącznik nr 4. Radna, p. J. Szewczykowska, zapytała  

o przewidywany termin zakończenia remontu ul. Narutowicza. Radna Gil zapytała 

jeszcze, czy z Sierpca ktoś pojechał na konferencję w sprawie zdrowia psychicznego 

dzieci. Radny, p. J. Stachurski, zwrócił uwagę na słabe oświetlenie przejść dla 

pieszych. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że miasto na swoich drogach wymieni w tym 

roku ok. 500 lamp i tam, gdzie jest konieczność, zaprojektowane są lampy 

mocniejsze lub lampy rozwidlone. Dodał, że kolejne 1000 lamp będzie wymienione  

w następnym roku, albo na przełomie tego roku i następnego. Odnośnie konferencji 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma informacji, żeby dziś ktoś w tej konferencji 

uczestniczył. W kwestii sieci 5G pytanie powinno być skierowane raczej do 

operatorów sieci, niż do miasta. Dodał, że miasto jest w zasięgu sieci 5G. Na wszystkie 

interpelacje Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 8. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Scharakteryzowania projektu uchwały dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, 

że garaż znajduje się przy budynku komunalnym. Bardziej szczegółowych informacji 

na temat trzech następujących po sobie uchwał, o podobnym charakterze, 

udzieliła naczelnik WSK, p. L. Rymer. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 



Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 772/XCIII/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

9. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 773/XCIII/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu garażu w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

10. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego w 

trybie bezprzetargowym na okres1 roku. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego w trybie 

bezprzetargowym na okres1 roku. 



Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 774/XCIII/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację najmu lokalu użytkowego 

w trybie bezprzetargowym na okres1 roku -  załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

11. Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości. 

Projektu uchwały omówił Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż z uwagi na 

bezskuteczną próbę sprzedaży w przetargu dwóch działek, w tym punkcie porządku 

obrad i w kolejnym, została obniżona ich wartość. Radna, p. B. Gil, zapytała,  

czy z braku dojazdu do działki na tyłach ul. Pułaskiego, będzie możliwe ubieganie się 

przez przyszłego właściciela, żeby miał dojazd. Burmistrz odpowiedział , że poza 

sąsiadami nikt inny nie może wziąć udziału w tej transakcji, jest to przetarg 

ograniczony. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym ograniczonym 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 775/XCIII/2024 RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości -  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 



12. Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym ograniczonym 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 776/XCIII/2024 RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym 

ograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości -  załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na 

rzecz Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu. 

W tym punkcie również głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż przy 

Ratuszu znajduje się fragment działki o powierzchni ok. 112 m2 , o którą wystąpił 

Dyrektor Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu z przeznaczeniem na cele statutowe 

Muzeum Wsi Mazowieckiej. Radna, p. B. Gil, zapytała, co w przypadku chęci 

sprzedaży tej ziemi. Burmistrz odpowiedział, że obdarowany otrzymuje ten grunt na 

pewnych zasadach, które będą wpisane w akcie notarialnym i sprzedaż tego terenu 

jest niemożliwa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz 

Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 777/XCIII/2024 RM ws. wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

na rzecz Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu -  załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 



Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

Radna, p. B. Gil, zapytała, jaka jest wartość tej ziemi. Naczelnik WAG,  

p. W. Szpejcher, odpowiedziała, że zgodnie z operatem szacunkowym wartość 

nieruchomości została określona na kwotę 37 000 zł. 

14. Uchwała RM ws. powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników w 

wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Płocku, na kadencję 2024 - 

2027. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, odczytał pismo Prezesa Sądu 

Okręgowego w Płocku dotyczące konieczności wyboru 5 ławników do orzekania   

w Sądzie Okręgowym w Płocku w związku z czym konieczne jest ponowne 

powołanie komisji opiniującej kandydatów na ławników w wyborach 

uzupełniających na kadencje 2024 – 2027. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

zaproponował ten sam skład komisji, która pracowała przy poprzednich wyborach 

ławników, czyli Artur Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, 

Sławomir Wojciech Jaworowski, którzy wyrazili zgodę na swoja kandydaturę. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników w 

wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Płocku, na kadencję 2024 - 

2027. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 778/XCIII/2024 RM ws. powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

w wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Płocku, na kadencję 2024 - 

2027 -  załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

15. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, o omówienie projektu uchwały poprosił 

Skarbnik, p. K. Joniak, która omówiła najważniejsze zmiany wprowadzone do 

uchwały budżetowej, m. in. kwota 360 000 zł na zadanie tworzenie miejskiej zielonej 

przestrzeni publicznej miedzy ul. Solskiego i Paderewskiego, 640 000 zł z Polskiego 

Ładu na rewitalizację dworca. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy dzieci z Ukrainy są  

w jednej palcówce, czy w różnych placówkach w Sierpcu. Skarbnik odpowiedziała, 

że nie jest to jedna placówka, ponieważ te dzieci uczęszczają do szkół i przedszkoli. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 779/XCIII/2024 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok -  załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

16. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2029. 

W tym punkcie również o głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która 

wyjaśniła, że do uchwały zostały wprowadzone zadania wieloletnie i w związku  

z podjętą uchwałą zmieniającą budżet na 2024, konieczne jest urealnienie w formie 

tabelarycznej wszystkich dochodów i wydatków. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 10 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 780/XCIII/2024 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2024 – 2029 -  załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (5) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński 

17. Sprawy różne. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, nawiązując do spotkania, które odbyło się w CKiSZ  

w Sierpcu, podsumowujące rok 2023, wręczył Radnemu, p. W. Skorłutowskiemu  

i Radnej, p. B. Gil, którzy nie mogli w nim uczestniczyć, pamiątkowe dyplomy. 



Radny, p. S. Jaworowski, poruszył temat dziur w ulicach miasta i zapytał, czym ten 

stan rzeczy jest spowodowany. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy światło LED jest 

niebieskie. Radny, p. K. Rudowski, przedstawił kilka spraw związanych ze szpitalem  

w Sierpcu, informując, że zysk szpitala w ubiegłym roku wyniósł ponad 1 mln zł, został 

też w ostatnich 10 miesiącach zmniejszony dług szpitala o prawie 2 mln zł, stan 

zatrudnienia  to jest 244 etaty i 130 osób świadczących usługi na różnych umowach – 

zlecenia, kontrakty, itd. Został również utworzony zakład opiekuńczo – leczniczy, w tej 

chwili na 18 łóżek a docelowo ma być 35 miejsc. Powstała też nowa izba przyjęć 

COVID i centrum rehabilitacji. Koszt budowy to prawie 19 mln zł (16 mln zł pochodzi  

z Polskiego Ładu). Radna, p. B. Gil, powiedziała, że jest ciekawa, czy chorzy również 

taką pochwałę wygłosiliby dla szpitala. Zapytała też, czy jest oddział dziecięcy,  

czy jest ginekologia, porodówka, czy jest poradnia publiczna dla mieszkańców.  

Ad vocem Radny, p. K. Rudowski, powiedział, że poradni jest kilkanaście więc prosi  

o sprecyzowanie, o jakie poradnie chodzi. Niestety oddziału neonatologii nie ma  

i niestety nie będzie w Sierpcu, ponieważ z przedstawionej dokumentacji wynika, iż 

aby oddział się utrzymał, to musiałoby w Sierpcu  rodzic się ok. 400 dzieci rocznie. 

Koszt roczny utrzymania tego oddziału wynosi 5 mln zł. Dodał, ze obecnie rodzi się 

kilka do kilkanaściorga dzieci. W Sierpcu będzie zapewniona kompleksowa opieka 

nad ciężarną a na końcu zostaną wskazane dwa szpitale, Żuromin i Płock. Radny 

wyjaśnił, że jest oddział pediatryczny, gdzie w niektórych miesiącach jest obłożenie 

100 % i ginekologiczny w Sierpcu. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, jakie jest obecne 

zadłużenie szpitala. Radny, p. K. Rudowski, odpowiedział, że jest to kilkanaście 

milionów złotych na dzień 31 grudnia. Burmistrz poinformował, że jeśli chodzi o dziury 

w ulicach, to od półtora tygodnia jest ekipa, która te dziury łata. W kwestii koloru 

światła wyjaśnił, że na ogół powinno być neutralne lub zimne a z ledowych lamp 

powinno być neutralne. 

 18. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Zbigniew 

Długokęcki,  zamknął obrady XCIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej 

Zbigniew Długokęcki  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

Beata Kowalska 


